



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់ ៖

១៤ ធ្នូ ២០២០

វិកាយបុណ្យណូអែល និងឆ្លងឆ្នាំសកលនៅណាហ្គាវើលដ៍

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១៤ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០២០ ៖ នាឱកាសចុងឆ្នាំនៅក្នុងខែធ្នូនេះ ណាហ្គាវើលដ៍បានរៀបចំ នូវការតុបតែងដ៏ទាក់ទាញ ម្ហូបពិសេស និងបង្ហាញពិសេសព្រមទាំងការសម្តែងសិល្បៈផ្ទាល់ដ៏អស្ចារ្យ ដើម្បីបង្កើតនូវអនុស្សាវរីយ៍ដ៏សប្បាយរីករាយជូនដល់ពួកម៉ែបងប្អូនទាំងអស់។

បន្ថែមទៅលើការតុបតែងដ៏ភ្លឺផ្អែកនៅក្នុងអគារ ណាហ្គាវើលដ៍ក៏មានការតុបតែងដ៏ស្អាតអស្ចារ្យលើក ដំបូងក្នុងរាជធានីភ្នំពេញផងដែរនៅខាងក្រៅអគារ នោះគឺអំពូលណូអែលសម្រាប់បំភ្លឺនាពេលរាត្រី នៅមុខណាហ្គាវើលដ៍ទី១ និងណាហ្គាវើលដ៍ទី២នៅសួនច្បារសម្តេចតេជោ ហ៊ុន សែន ដែលដាក់បំភ្លឺ ពីឥឡូវនេះរហូតដល់ថ្ងៃទី១ ខែមករា ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចដល់ ១១ យប់រៀងរាល់រាត្រី។ ដោយឡែក នៅមួយថ្ងៃមុនថ្ងៃបុណ្យណូអែល និងថ្ងៃឆ្លងឆ្នាំ អំពូលនឹងត្រូវដាក់បំភ្លឺរហូតដល់ម៉ោង ១២:០៥ រំលង អធ្រាត្រី។

រូបតុបតែងដ៏ស្រស់ស្អាត និងធំៗទាំងនេះ រួមមាន ដើមឈើណូអែលទំហំ ១៨ ម៉ែត្រ រូបក្តាន់ រូប មនុស្សទឹកកក រូបស្ករគ្រាប់ និងការតុបតែងដ៏ទាក់ទាញជាច្រើនទៀតដែលពួកម៉ែបងប្អូនទាំងអស់ អាចថតរូប និងចែករំលែកនៅលើបណ្តាញសង្គម។ នៅពេលមកទីនេះ សូមមេត្តាពាក់ម៉ាស់ និងរក្សា គម្លាតសង្គម និងបុគ្គលកងដើម្បីសុវត្ថិភាពទាំងអស់គ្នា។

ក្រៅពីការតុបតែងដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះ ណាហ្គាវើលដ៍ក៏មានម្ហូបអាហារពិសេសៗសម្រាប់ពួកម៉ែបងប្អូន វិកាយពិសាផងដែរ។ ភោជនីយដ្ឋានប្រណីតបារាំង Le Gourmet (ជាន់ទី១ ណាហ្គាវើលដ៍ទី១) មាន បម្រើជូនអាហារឈុត ៤ មុខ តម្លៃ ៦៥ដុល្លារសម្រាប់ម្នាក់នៅថ្ងៃឆ្លងចូលបុណ្យណូអែល និងថ្ងៃបុណ្យ ណូអែល។ សូមអញ្ជើញមកពិសាអាហារពេលល្ងាចនៅថ្ងៃឆ្លងចូលបុណ្យណូអែល ឬអាហារថ្ងៃត្រង់ ឬពេលល្ងាចនៅថ្ងៃបុណ្យណូអែល។ តម្លៃ ត្រូវបានរួមបញ្ចូលទាំងស្រាប្រូសេកូមួយកែវឥតគិតថ្លៃបូក រួមនឹងប៊ុហ្វេមាន់ទូក្លីណូអែល និងម្ហូបចម្បងពិសេស។ ដើម្បីស្វាគមន៍ឆ្នាំ ២០២១ ណាហ្គាវើលដ៍បាន ត្រៀមអាហារឈុតពិសេស ៤ មុខ តម្លៃ ៦៥ដុល្លារដោយបន្ថែមស្រាប្រូសេកូមួយកែវឥតគិតថ្លៃ។ សូម ណែនាំឲ្យកុំភ្លេចជាមុន។



បង្កើនភាពស្និទ្ធស្នាល និងផ្ដែមល្អមជាមួយមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នកដោយចែករំលែកនំប្រពៃណីណូអែលពិសេសជាមួយពួកគេ ដូចជា នំរូបផ្ទះរសជាតិខ្ចី នំផ្លែឈើណូអែល នំស្រួយ នំស្ករឡិន នំរូបគល់ឈើ និងនំជាច្រើនមុខទៀត។ មានលក់រៀងរាល់ថ្ងៃពីថ្ងៃទី ១ ដល់ទី ២៦ ខែធ្នូ ពីម៉ោង ១០ ព្រឹកដល់ ១០ យប់នៅ Lobby Lounge (ជាន់ផ្ទាល់ដី ណាហ្គាវើលដ៍ទី១) និងភោជនីយដ្ឋាន Food Pavilion (ជាន់ក្រោមដី ណាហ្គាវើលដ៍ទី២) ឬលោកអ្នកអាចកម្រុងដោយទាក់ទងមកកាន់ ០១៥ ៤០២ ៣៤៥ ឬ dining@nagaworld.com ។

តម្លៃ ៩៨ដុល្លារ បង្អែម និងនំណូអែលឈុតធំរបស់ណាហ្គាវើលដ៍ គឺជាបង្អែមប្រពៃណីបូករួមនឹងនំឈើសខេក និងស្រ្តីប៊ីរីចុចជាមួយទឹកស្ករក្រូចសម្រាប់ខ្ញុំទៅគេហដ្ឋាន និងអាចពិសាសម្រាប់គ្នា ៨ នាក់ ឬច្រើនជាងនេះ។ មានលក់ពីថ្ងៃទី ១៨ រហូតដល់ថ្ងៃទី ២៥ ខែធ្នូ សូមកម្រុងយ៉ាងហោចណាស់ ៤៨ ទុកជាមុននៅ Lobby Lounge តាមលេខទូរសព្ទ ឬអ៊ីម៉ែល។

សម្រាប់អ្នកដែលមានបំណងរីករាយនៅតាមគេហដ្ឋានក្នុងឆ្នាំនេះ មានទូតិណូអែលដុតពិសេសគឺជាអាហារដ៏ស័ក្តិសមបំផុតសម្រាប់ការទទួលទានក្នុងឱកាសថ្ងៃឆ្លងចូលបុណ្យណូអែល និងថ្ងៃបុណ្យណូអែល។ តម្លៃត្រឹមតែ ៩៩ដុល្លារសម្រាប់មានទូតិណូអែល (៥,៥-៦,៥គឺក្រោម)ជាមួយគ្រឿងផ្សំប្រពៃណីណូអែលពិសេស ដូចជា គ្រាប់កៅឡាក់ ជំឿនតូចៗ កូនស្ពៃក្តោប បន្លែ ទឹកជ្រលក់ខ្ចីមបារាំង និងទឹកជ្រលក់គ្រែនប៊ីរី នឹងធ្វើឲ្យលោកអ្នកទទួលបាននូវរសជាតិដ៏ឈ្ងុយឆ្ងាញ់បំផុត។ សូមណែនាំឲ្យកក់ទុកមុនយ៉ាងហោចណាស់ ២៤ ទុកជាមុន។

ដើម្បីស្វាគមន៍ឆ្នាំថ្មី ២០២១ ពុកម៉ែបងប្អូនទាំងអស់អាចអញ្ជើញមករីករាយពិសាម្ហូបឈុតពិសេស ៨ មុខ និងទស្សនាទេសភាពដ៏ស្រស់ត្រកាលនៃរាជធានីភ្នំពេញ និងការតុបតែងដោយអំពូលភ្លើងដ៏ទាក់ទាញនៅសួនច្បារសម្តេចតេជោ ហ៊ុន សែន ពីភោជនីយដ្ឋានចិន Hall of Golden Chimes។ ម្ហូបពិសេសទាំងអស់នោះ មានដូចជាគ្រឿងសមុទ្រ ៖ ត្រីតុកកែ លៀសសមុទ្រ ថ្លើមក្លាន សាច់អាំង និងសាច់ដុត ស័ក្តិសមបំផុតសម្រាប់ ២ នាក់ តម្លៃ ១៨៨ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះ។ កៅអីមានកំណត់។ សូមណែនាំឲ្យកក់ទុកមុន៧៧នេះ។

មិនតែប៉ុណ្ណោះ ក៏មានការសម្តែងសិល្បៈផ្ទាល់ដ៏អស្ចារ្យផងដែរនៅណាហ្គាវើលដ៍នាឱកាសចុងឆ្នាំនេះ។ ការសម្តែងសិល្បៈហ៊ុំបហាប់បែបណូអែលអន្តរជាតិនេះ ផ្តល់ជូននៅម៉ោង ៦ ល្ងាចរៀងរាល់ថ្ងៃនៅណាហ្គាវើលដ៍ទី១ នៅភោជនីយដ្ឋានផ្ទាល់ដីណាហ្គាវើលដ៍ទី១ រហូតដល់ថ្ងៃទី ២៧ ខែធ្នូ។



វិធានការបង្ការជំងឺរាតត្បាត ត្រូវបានអនុវត្តយ៉ាងហ្មត់ចត់បំផុតនៅក្នុងអគារដើម្បីរក្សាសុវត្ថិភាព សម្រាប់គ្រប់គ្នា រួមមាន ការតម្រូវឲ្យពាក់ម៉ាស់មុខជាចាំបាច់ ការរក្សាគម្លាតសង្គម និងគម្លាតបុគ្គល ព្រមទាំងបានដាក់ដែលលាងនៅគ្រប់កន្លែងប្រតិបត្តិការរបស់ណាហ្គាវើលដ៍។

ណាហ្គាវើលដ៍ សូមជូនពរឲ្យពួកម៉ែបងប្អូនទាំងអស់មានសុខភាពល្អ សេចក្តីសុខ សុវត្ថិភាព សំណាងល្អ និងជោគជ័យ។ សូមឲ្យមានថ្ងៃបុណ្យណ្ហាដែល និងថ្ងៃឆ្លងឆ្នាំសកលដ៏សប្បាយរីករាយ ទាំងអស់គ្នា!

អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រណីត ១.៦៥៨ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹបកម្សាន្តជាង ២០ មណ្ឌលស្ប៉ាប្រណីត ២ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ទី២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការ ដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែល មានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិ ល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលដ៏ធំសម្រាប់រៀបចំកម្មវិធី កម្សាន្ត ឬការប្រជុំផ្សេងៗ។

សម្រាប់សំណួរអំពីការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Assistant Director, Marketing Communications Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគី សូលីនដា Senior Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
--	--